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PROTOKÓŁ NR LVIII/2023 

z sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

VI kadencji odbytej w dniu 27 lutego 2023 roku  

godz. 11
00

 sala 113 Starostwa Powiatowego 

Plac Wojewódzki 3 w Sieradzu 

 

1. Otwarcie LVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Sieradzkiego Olga Kołoszczyk na podstawie art. 15 

pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, zwołała na dzień  

27 lutego 2023 roku na godz. 11
00

 LVIII sesję Rady Powiatu Sieradzkiego VI kadencji 2018-

2024. Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 11
02

 otworzyła obrady LVIII sesji Rady Powiatu 

Sieradzkiego. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu: 

1. Mariusz Bądzior – Starosta Sieradzki  

2. Tomasz Baliński – Członek Zarządu  

3. Jan Hankiewicz – Członek Zarządu 

4. Artur Sterna – Członek Zarządu.  

 

Ponadto obecni byli: 

1. Iwona Piekarczyk – Skarbnik Powiatu  

2. Katarzyna Dąbrowska – Sekretarz Powiatu 

3. Justyna Kwiatkowska Lendzion – radca prawny  

4. Dariusz Perdek – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zaradzania Nieruchomościami 

5. Barbara Ułanowska – Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

6. Józef Jura – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

7. Witold Romek – Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu 

8. Agnieszka Płuciennik – Naczelnik Wydziału Geodezji i Kartografii 

9. Maciej Książek – Naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

10. Marcin Majewski – Naczelnik Wydziału Organizacyjnego 

11. Małgorzata Kamińska Chruścicka – Dyrektor CUW w Sieradzu 

12. Robert Piątek – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu 

 

Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że  

w sesji bierze udział 21 radnych, obrady sesji są prawomocne.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Baliński 

2. Mariusz Bądzior 

3. Sławomir Bruś 

4. Andrzej Czyżak 

5. Sylwia Dęga-Frątczak 

6. Kazimiera Gotkowicz 

7. Jan Hankiewicz 

8. Daniel Joachimiak 

9. Jan Kołodziejczyk 

10. Olga Kołoszczyk 

11. Michał Ławniczak 

12. Daniel Palma  

13. Marek Płóciennik 

14. Małgorzata Rojanek 
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15. Artur Sterna 

16. Maciej Sulgan 

17. Edward Szewczyk 

18. Michał Terka 

19. Jacek Walczak 

20. Grzegorz Wardęga 

21. Konrad Wilczyński 

22. Michał Wzgarda 

23. Krzysztof Żubrowski. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad LVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

2. Przyjęcie porządku obrad LVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Przyjecie protokołu z LVII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

5. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego 

w okresie od LVII do LVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

6. Wystąpienia przybyłych gości. 

7. Wystąpienia radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-

2036. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Goszczanów na 

opracowanie dokumentacji technicznej dla zadania pn.: "Remont drogi powiatowej nr 

1742E ul. Kaliska w Goszczanowie". 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad LVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk w związku z brakiem uwag przystąpiła do 

przegłosowania porządku: 

 ZA (21 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Maciej Sulgan, 

Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (2 radnych)  

Kazimiera Gotkowicz, Edward Szewczyk,  

Porządek obrad został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołów z obrad LVII sesji Rady Powiatu. 

Uwag nie wnoszono.  

Protokoły zostały przyjęte.  
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4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk zaproponowała, aby w skład Komisji Uchwał 

i Wniosków weszli: radny Daniel Joachimiak, radny Michał Ławniczak oraz radny Daniel 

Palma. 

Radni wyrazili zgodę na udział w pracach komisji. 

Głosowanie składu Komisji: 

 ZA (21 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Maciej Sulgan, 

Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (2 radnych)  

Kazimiera Gotkowicz, Edward Szewczyk,  

Komisja w proponowanym składzie została przyjęta.  

 

5. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego  

w okresie od LVII do LVII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior zabierając głos przedstawił ww. informację. 

„Przedstawiam informację o działaniach i inicjatywach Zarządu Powiatu Sieradzkiego, 

obejmującą okres od LVII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego tj. od 30 stycznia 2022 roku.  

W tym okresie Zarząd Powiatu odbył 3 posiedzenia, na których omówił bieżące zadania 

Powiatu, podjął 13 uchwał oraz wiele decyzji. 

Od uchwalenia budżetu do dnia dzisiejszego budżet Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok 

uległ zwiększeniu o kwotę 1.854.332,11 zł i po stronie dochodów, wydatków, przychodów  

i rozchodów wynosi 202.026.755,26 zł. 

Przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu będą zmiany w budżecie na 2023 

rok polegające na zwiększeniu dochodów o kwotę 2.039.212,64 zł zwiększeniu przychodów  

o kwotę 8.462.165,61 zł i wydatków o kwotę 10.501.378,25 zł. Szczegóły planowanych 

zmian dochodów i wydatków zostały przedstawione w projekcie uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok.  

Stosownie do wymogów ustawy o finansach publicznych i podjętej uchwały przez 

Radę Powiatu w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok 

z dnia 30 stycznia 2023 roku Zarząd Powiatu podjął 1 uchwałę w sprawie wykonania uchwały 

Rady Powiatu, w której ustalono szczegółowy plan dochodów i wydatków w podziale na 

paragrafy i poszczególne jednostki. Kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu zostali 

poinformowani o wprowadzonych zmianach w budżecie powiatu wynikających z uchwały 

Rady Powiatu w celu wprowadzenia stosownych zmian w planach finansowych.  

Uchwała Rady Powiatu dotycząca wprowadzenia zmian w budżecie na 2023 rok 

została przekazana do Regionalnej Izby Obrachunkowej Zespół Zamiejscowy w Sieradzu 

zgodnie z wymogami ustawy o samorządzie powiatowym. 

W zakresie oświaty, kultury i sportu 

Wystawiono jedno skierowanie do Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii.  

Przygotowano sprawozdanie do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, związków 

zawodowych nauczycieli oraz dyrektorów podległych jednostek oświatowych dot. średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego za 2022 rok. 

Przygotowano informację o stanie mienia jednostek oświatowo-wychowawczych. 

Nadzorowano całość spraw związanych z prowadzeniem Rejestru Stowarzyszeń Kultury 
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Fizycznej. Nadzorowano całość spraw związanych z prowadzeniem punktów nieodpłatnej 

pomocy prawnej oraz nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego. W okresie od 1 do 31 

stycznia 2023 roku w punktach nieodpłatnej pomocy prawnej oraz nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego udzielono 97 porad. W miesiącu styczniu koszt jednej porady wyniósł 134,84 

zł. Rozliczono dotację przekazaną Sieradzkiemu Szkolnemu Związkowi Sportowemu  

w Sieradzu na realizację zadania pn. „Przeprowadzenie współzawodnictwa powiatowego 

szkół powiatu sieradzkiego w 2022 roku”. Rozliczono dotację przekazaną Fundacji Młodzi 

Ludziom w Borysławiu na realizację zadania „Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy 

prawnej w Błaszkach oraz prowadzenie punktów nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 

w Sieradzu i w Złoczewie”. Ogłoszono otwarty konkurs ofert za realizację zadań pożytku 

publicznego, w zakresie turystyki i krajoznawstwa oraz wspierania i upowszechniania kultury 

fizycznej.  

W zakresie architektury i budownictwa 

W okresie międzysesyjnym wydano ogółem 28 decyzji administracyjnych w sprawach 

określonych ustawą Prawo budowlane, w tym 19 decyzji pozwolenia na budowę. Przyjęto 

102 zgłoszenia robót budowlanych niewymagających pozwolenia na budowę. Wydano  

w tym zakresie 19 postanowień. Przeprowadzono weryfikację 36 projektów budowlanych. 

Zarejestrowano i wydano 67 dzienników budowy.  

W zakresie rolnictwa i ochrony środowiska  

W ramach nadzoru nad gospodarką w lasach niestanowiących własności Skarbu 

Państwa przeprowadzono 7 kontroli działek leśnych. W wyniku wszczętych wcześniej 

postępowań administracyjnych wydano 9 decyzji nakazujących właścicielom lasów 

wykonanie prac pielęgnacyjnych w drzewostanie leśnym. Dokonano pomiaru i wycechowania 

drewna pozyskanego w lasach niestanowiących własności Skarbu Państwa o łącznej masie 

ok. 572 m
3
 i wydano 16 świadectw legalności pozyskania drewna. Wydano 79 zaświadczeń 

stwierdzające czy działki będące przedmiotem zbycia są objęte uproszczonym planem 

urządzenia lasu lub decyzją Starosty wydaną na podstawie inwentaryzacji stanu lasu.  

W okresie międzysesyjnym dokonano 2 oględzin w terenie drzew planowanych do usunięcia  

i wydano 3 decyzje zezwalające na usunięcie drzew w myśl ustawy o ochronie przyrody  

z gruntów stanowiących własność Gmin. Wydano 2 decyzje w sprawie umorzenia opłaty 

naliczonej w wydanych wcześniej decyzjach zezwalających na usunięcie drzew. Z zakresu 

gospodarki odpadami wydano pozwolenie na wytwarzanie odpadów powstających w wyniku 

eksploatacji instalacji do naprawy i diagnostyki pojazdów ciężarowych oraz decyzję  

w sprawie zwrotu zabezpieczenia roszczeń w formie depozytu w związku z zaprzestaniem 

działalności na zbieranie odpadów i wygaszeniem zezwolenia. Wstąpiono do WIOŚ  

w sprawie przeprowadzenia kontroli miejsc magazynowania odpadów w związku  

z prowadzonym postępowaniem w sprawie zmiany zezwolenia na zbieranie odpadów. 

Wystąpiono do Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Sieradzu  

o przeprowadzenie kontroli miejsc magazynowania odpadów w zakresie spełnienia wymagań 

ochrony przeciwpożarowej. Wydano 21 kart wędkarskich oraz wprowadzono do systemu 

Reja-24 3 wnioski o rejestrację jednostek pływających. Przekazano do Zarządu Województwa 

Łódzkiego informacje z realizacji programu ochrony powietrza i planu działań 

krótkoterminowych dla strefy łódzkiej. 

W zakresie geologii 

Wydano 1 decyzję w sprawie zatwierdzenia dokumentacji hydrogeologicznej 

ustalającej zasoby eksploatacyjne ujęć wód podziemnych, 1 decyzję w sprawie zatwierdzenia 

projektu robót geologicznych na wykonanie ujęcia wód podziemnych, 1 zawiadomienie  

o wszczęciu postępowania dotyczące zatwierdzenia projektu robót geologicznych na 

wykonanie ujęcia wód podziemnych. 
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W zakresie geodezji i kartografii 

Wydano 34 postanowienia w sprawie wyłączenia gruntów z produkcji rolnej. Wydano 

5 decyzji zezwalających na wyłączenie gruntów z produkcji rolniczej oraz uzgodniono 82 

projekty decyzji o warunkach zabudowy w zakresie ochrony gruntów rolnych. Wydano 

decyzję ustalającą gleboznawczą klasyfikację gruntów. Rozpatrzono 2 sprawy dotyczące 

gleboznawczej klasyfikacji gruntów i 2 sprawy dotyczące rekultywacji gruntów. Sporządzono 

5 operatów geodezyjnych dotyczących aktualizacji ewidencji gruntów i budynków dla 15 

działek stanowiących pas drogowy dróg powiatowych. Sporządzono wyrysy z map ewidencji 

gruntów dla 9 działek. Rozpatrzono 3 sprawy dotyczące ewidencji gruntów i budynków. 

Wprowadzono do Rejestru cen nieruchomości dane ze 106 aktów notarialnych; udostępniono 

2.072 danych ze zbioru Rejestru. Wprowadzono 934 zmiany w ewidencji gruntów  

i budynków na podstawie wpływających dokumentów, wydano 802 wypisy z rejestru 

ewidencji gruntów i budynków. Przyjęto 26 dokumentacji projektowych, 210 operatów 

technicznych, zgłoszono 285 prac geodezyjnych. Wydano 76 wyrysów oraz 360 map do 

celów opiniodawczych.  

W zakresie komunikacji i transportu 

W okresie międzysesyjnym wydano 1.920 decyzji o rejestracji pojazdów, 151 decyzji 

o wyrejestrowaniu pojazdów, 1.248 dowodów rejestracyjnych, przyjęto 731 zawiadomień  

o zbyciu pojazdów. Wydano 281 praw jazdy oraz 58 decyzji o cofnięciu i zatrzymaniu prawa 

jazdy. Utworzono 205 Profili Kandydata na Kierowcę. Przeprowadzono kontrolę  

w 3 Ośrodkach szkolenia kandydatów na kierowców. Wydano 1 licencję na pośrednictwo 

przy przewozie rzeczy oraz 5 wypisów z zezwolenia na wykonywanie zawodu przewoźnika 

drogowego rzeczy. Wydano 5 zaświadczeń na przewozy drogowe na potrzeby własne oraz 23 

wypisy, wydano 3 zaświadczenia o sytuacji finansowej przedsiębiorcy ubiegającego się  

o licencję wspólnotową; wystawiono informację dla Inspekcji Transportu Drogowego o 

statusie i stanie faktycznym kontrolowanego przedsiębiorcy prowadzącego transport 

drogowy. 

W zakresie inwestycji i zarządzania nieruchomościami 

Nadzorowano realizację umowy o powierzenie grantu w projekcie „Dostępna Szkoła”. 

Nadzorowano realizację umowy grantu "Dostępny samorząd - granty" dla zadania pod nazwą: 

„Obiekt bez barier - poprawa dostępności budynku A Starostwa Powiatowego w Sieradzu dla 

osób ze szczególnymi potrzebami". Przygotowano i przeprowadzono dwa przetargi ustne 

nieograniczone na sprzedaż nieruchomości Powiatu Sieradzkiego położonych w miejscowości 

Rafałówka, w obrębie 28 Miedźno, gm. Warta oraz nieruchomości położonej w obrębie  

2 miasta Sieradza, przy ulicy Mickiewicza 4. Przetargi zakończyły się wynikiem 

negatywnym. Przygotowano i przeprowadzono postępowanie przetargowe na zadnie pn: 

"Kompleksowa obsługa bankowa budżetu Powiatu Sieradzkiego oraz jednostek 

organizacyjnych powiatu". Wykonywano czynności związane z bieżącym administrowaniem 

nieruchomości, naliczaniem należności za nieruchomości udostępnione z zasobu Skarbu 

Państwa i Powiatu Sieradzkiego, obsługę finansową lokali mieszkalnych należących do 

zasobu Skarbu Państwa. 

W zakresie organizacyjnym 

Prowadzono sprawy związane z przebywającymi na terenie powiatu uchodźcami  

z Ukrainy. Na dzień 24 lutego 2023 roku w Domu Pomocy Społecznej zakwaterowanych było 

46 uchodźców wojennych, w tym 28 dzieci. Pracownicy Wydziału Organizacyjnego oraz 

Budżetu i Finansów, a także wyznaczeni pracownicy DPS w Sieradzu i PCPR w Sieradzu 

uczestniczyli w szkoleniu dotyczącym zmiany zasad udzielania pomocy obywatelom Ukrainy 

przebywającym w obiektach zbiorowego zakwaterowania obowiązujące od 1 marca 2023 r. 

Przekazano do Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego Narodowy Kwestionariusz Pozamilitarnych Przygotowań Obronnych za 
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2022 rok. Przekazano do Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Łódzkiego 

Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi zestawienie zbiorcze dotyczące wysokości tegorocznej 

rezerwy celowej przeznaczonej na zarządzanie kryzysowe z jednostek administracji 

samorządowej z terenu powiatu oraz Starostwa. Dokonano rozliczenia za pobyt uchodźców  

z Ukrainy przebywających w Domu Pomocy Społecznej za miesiąc listopad i grudzień oraz 

przekazano rozliczenie do Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Łódzkiego 

Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi. Podpisano umowę z Wojewodą Łódzkim o udzielenie 

środków z Funduszu Pomocy w zakresie zapewnienia miejsc zakwaterowania oraz 

wyżywienia dla obywateli Ukrainy na okres od 1 stycznia 2023 r. do 28 lutego 2023 r. 

Realizowano zadnia, zgodnie z przepisami Ustawy o cmentarzach i chowaniu zmarłych,  

z zakresu wydawania decyzji dotyczących sprowadzania z zagranicy zwłok. Do Starostwa 

Powiatowego w okresie międzysesyjnym wpłynęło 2.751 pism w formie tradycyjnej oraz 658 

za pośrednictwem Elektronicznej Platformy Usług Administracji Publicznej ePUAP.  

W zakresie realizacji projektu Cyfrowy Powiat została przeprowadzona diagnoza 

cyberbezpieczeństwa oraz przygotowywane są specyfikacje techniczne sprzętu  

i oprogramowania w celu przeprowadzenia zamówień publicznych zgodnie z przyjętym 

harmonogramem. 

W zakresie promocji powiatu i współpracy z organizacjami pozarządowymi 

Członkowie Zarządu Powiatu uczestniczyli w imprezach pod patronatem Starosty 

Sieradzkiego i wydarzeniach na zaproszenie organizowanych na terenie powiatu m.in.: 

Turnieju Teamów w brydżu sportowym, V Powiatowym Przeglądzie Folklorystyczny  

w Goszczanowie, Ogólnopolskiej akcji edukacyjnej "Koduj z Gigantami 

Retroprogramowanie", Turnieju Wiedzy Pożarniczej i o Ruchu Drogowym. Dystrybuowano 

materiały promocyjne i gadżety na imprezy organizowane przez jednostki organizacyjne 

powiatu oraz inne podmioty. Prowadzono bieżące działania w zakresie rejestracji i udzielania 

informacji stowarzyszeniom i fundacjom. W okresie międzysesyjnym do rejestru wpisano  

3 stowarzyszenia zwykłe, zarejestrowano jedną fundację oraz Stowarzyszenie wpisane do 

KRS. 

W zakresie drogownictwa 

Rozpoczęto procedurę przetargową dotycząca zadania: „Oczyszczanie ulic 

powiatowych i utrzymanie zieleni w pasach drogowych ulic i dróg powiatowych”. Trwają 

prace związane z realizacją zadania: ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1733E Błaszki - 

Maciszewice” w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych; „Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E Złoczew – Burzenin na odcinku od 

km 12+300 do km 17+545”. Zadanie realizowane jest z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, 

przy współudziale Gminy Burzenin. Wykonywano remonty dróg masą na zimno, wycinkę 

zakrzaczeń, wycinkę drzew w ilości 64 szt, wymieniono, uzupełniono i naprawiono 296 szt. 

znaków pionowych. Prowadzono prace związane z zimowym utrzymaniem dróg 

powiatowych. 

W zakresie polityki społecznej 

W rodzinnych formach pieczy zastępczej, 109 rodzinach zastępczych i Rodzinnym 

Domu Dziecka, przebywa 140 dzieci. Rodziny zastępcze korzystają ze świadczeń na pokrycie 

kosztów utrzymania dzieci - wypłacono 134 świadczeń. Wydano 5 decyzji administracyjnych 

o umieszczeniu nowych mieszkańców w domu pomocy społecznej prowadzonych przez 

Powiat Sieradzki (na liście osób oczekujących do fili w Rożdżałach jest 1 osoba i 1 osoba do 

DPS w Biskupicach). Do korzystania z usług Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Sieradzu wpisano 7 osób na listę oczekujących oraz wydano 9 decyzji administracyjnych 

dotyczących usług świadczonych w Dziennym Domu „Senior+” w Sieradzu (w tym  

4 skierowania oraz 4 osoby zgłosiły się na listę oczekujących). Rozpoczęto realizację usług 

asystenta osobistego osoby niepełnosprawnej w ramach programu „Asystent osobisty osoby 
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niepełnosprawnej” edycja 2023. W omawianym okresie dla 19 podopiecznych ze znacznym 

stopniem niepełnosprawności usługi świadczyło 4 asystentów. Dla uczestników projektu  

„W Rodzinie Najlepiej” (opiekunów i wychowanków rodzin zastępczych) rozpoczęto 

realizację zajęć socjoterapeutycznych dla dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej. 

W zakresie sytuacji na rynku pracy 

Liczba bezrobotnych zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Sieradzu na 

dzień 15.02.2023 r. wyniosła 2.548 osób, w tym 1.285 kobiet. Osoby długotrwale bezrobotne 

stanowiły 45,3% ogółu zarejestrowanych bezrobotnych, tj. 1.155 osób, w tym 612 kobiet. 

Stopa bezrobocia wg danych na dzień 31.12.2022 r. wynosiła 5,8% w powiecie, 5,4%  

w województwie, 5,2 % w kraju. W okresie międzysesyjnym zarejestrowano łącznie 298 osób 

bezrobotnych. Wyrejestrowano ogółem 178 osób w tym 100 osób z powodu podjęcia pracy. 

Pracodawcy złożyli 129 ofert na 254 wolne miejsca pracy i miejsca aktywizacji zawodowej.  

Z rejestrów wyłączono 58 osób z tytułu: prac interwencyjnych, bonu na zasiedlenie oraz 

staży. W okresie międzysesyjnym w tutejszym Urzędzie zarejestrowało się 6 osób 

obywatelstwa ukraińskiego. Wpłynęło 45 powiadomień o powierzeniu wykonywania pracy 

obywatelom Ukrainy. Od dnia 24 lutego 2022 r. zarejestrowało się ogółem 106 osób 

obywatelstwa Ukraińskiego oraz wpłynęło 660 powiadomień o powierzeniu wykonywania 

pracy obywatelom Ukrainy.” 

 Radny Jacek Walczak zabrał głos – wypowiedź nieczytelna (...) 

Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior stwierdził, że zgłaszają się zainteresowani i ma 

nadzieję, że uda się sprzedać nieruchomość. Jeśli chodzi o podjęte działania w Bartochowie to 

szczegółowych wyjaśnień udzieli Pani Naczelnik. Ponadto poinformował, że pan Burmistrz 

Warty był obecny na sesji w Urzędzie Miasta Sieradz, gdzie był poruszany temat Bartochowa. 

Ponadto w Starostwie odbyło się spotkanie sztabu kryzysowego z udziałem straży, policji, 

burmistrza Warty, Prezydenta Miasta Sieradz nie było. Były poruszane kwestie działań, jakie 

trzeba będzie podjąć w przyszłości, kiedy rozwiążą się sytuacje prawne. 

Pani Barbara Ułanowska Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że zostało przygotowane postanowienie w sprawie wezwania do zaprzestania 

naruszeń jak również do usunięcia odpadów, które zostały dostarczone na teren składowiska. 

Powiat nadal czeka na odpowiedź Prokuratury Okręgowej w Sieradzu, która przesłała 

wszystkie dokumenty do Prokuratury Okręgowej w Poznaniu, czy te odpady trzeba usunąć  

z tego składowiska, jak również czy nie będą prowadzone działania przez Prokuraturę  

w Poznaniu. Niestety odpowiedzi nadal nie ma. Pani Naczelnik poinformowała, że będzie 

wystosowany pisemny monit w tej sprawie. Prokuratura Okręgowa w Poznaniu po 

zapoznaniu się z dokumentami sprawy powinna udzielić informacji czy Powiat może podjąć 

działania mające na celu usunięcie odpadów, jak również w tym momencie kiedy zaprzestana 

jest działalność, ponieważ Prokuratura wydała postanowienie o zaprzestaniu działalności, czy 

oni w ogóle mogą wjechać na teren składowiska i usunąć odpady. Problemem jest również to, 

że są dość duże nieścisłości jeśli chodzi o materiały przekazane przez WIOŚ, jak również 

przekazane przez biegłego sądowego. Materiał musi być rozpatrzony na podstawie unijnych 

dyrektyw, które wskazują procentowy udział pewnych substancji by uznać odpad za 

niebezpieczny. Zamiarem jest by firma usunęła odpad o kodzie 190503, czyli kompost 

nienadający się do wykorzystania, i zmienić klasyfikację tego odpadu na odpad niebezpieczny 

by nie trafił w inne miejsce. Biegły sądowy niezbyt jasno w swych opiniach wypowiada się w 

tym zakresie. Przepisy unijnych dyrektyw, którymi trzeba się posługiwać mają ponad tysiąc 

stron, które jak się okazuje tak do końca nie wskazuje, jaka wielkość substancji powinna być 

zawarta w odpadzie, żeby zaklasyfikować go jako odpad niebezpieczny, tylko wskazuje 

procentowy udział. Przeliczając procentowe udziały laboratoria trochę inaczej dany odpad 

oznaczają. Jeśli Prokuratura Okręgowa w Poznaniu przekaże informacje, że Powiat może 

takie działania podjąć to na pewno postanowienie zostanie wydane.  
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Radny Jacek Walczak zapytał czy na spotkaniu zorganizowanym w starostwie na 

temat rekultywacji w Bartochowie byli obecni przedstawiciele Urzędu Miasta  

i przedstawiciele spółki.  

Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior stwierdził, że na spotkaniu nie było 

przedstawicieli Miasta ani przedstawicieli spółki.  

Radny Jacek Walczak zapytał czy wiadomo ile tych odpadów zdeponowano. Ponadto 

czy Powiat może podjąć działania zastępcze w celu usunięcia tego typu odpadów.  

Pani Barbara Ułanowska Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że obowiązek usunięcia odpadu ma firma, która dowiozła odpad. Zgodnie  

z przepisami firma wraz z Przedsiębiorstwem Komunalnym odpowiadają solidarnie za 

wywóz odpadu. W momencie kiedy firma nie usunie odpadu będą podejmowane działania 

zmierzające do tego by Przedsiębiorstwo Komunalne usunęło odpad. Odpadów z kodu 

190503 jak również 190208 jest około 1.300 ton. W protokole WIOŚ nie do końca jasno 

zostało to przedstawione, ponieważ teraz do końca nie wiadomo czy wszystkie te odpady są 

składowane na terenie składowiska czy są również wbudowane w którąś z warstw. Również 

w tym zakresie zostało przygotowane pismo do WIOŚ by coś w tym zakresie ustalić. Jeśli 

zostało wbudowane to w warstwę wyrównawczą to firma musi to usunąć.  

Radny Maciej Sulgan zabierając głos poinformował, że był na spotkaniu w Urzędzie 

Miasta, na spotkaniu był pan burmistrz Warty oraz mieszkańcy Bartochowa. Mieszkańcy 

twierdzą, że rekultywacja jest przeprowadzana niezgodnie z przepisami prawa, odpady nie 

spełniają norm i decyzja wydana przez Starostę zabrania składowania jakichkolwiek odpadów 

w tym miejscu. Stanowisko Urzędu Miasta i Prezes PK jest zgoła inne, uważają że Rada 

Powiatu i Powiat utrudnia im przeprowadzenie rekultywacji. Mieszkańcy wnoszą  

o rekultywację terenu zgodnie z przepisami i zgodnie z decyzją Starosty. Pani Prezes PK 

powoływała się na starszą decyzję Marszałka w tym temacie, dlatego radny zwraca się o 

wyjaśnienie która decyzja jest wiążąca.  

Pani Barbara Ułanowska Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

poinformowała, że w 2010 roku pierwszą decyzję w tym zakresie wydał Marszałek 

Województwa, w którym stwierdził zamkniecie składowiska ustalając harmonogram działań. 

Ten harmonogram między innymi polegał na tym by przeprowadzić rekultywację. W między 

czasie ten harmonogram był kilkanaście razy zmieniamy, głównie zmieniano terminy jak 

również zakres prac. Jeśli chodzi o decyzję Marszałka, jest tam ustalony zakres prac: warstwa 

wyrównawcza, warstwa izolująca, warstwa ekranująca, warstwa drenażowa i warstwa 

okrywowa.  Decyzja Marszałka nie wskazuje tego, co wskazuje decyzja Starosty. Ponieważ 

jest rozporządzenie, jak również wynika z ustaw, że do prace rekultywacyjnych, czyli do 

warstwy wyrównawczej i okrywowej mogą być wykorzystane odpady i w tym zakresie 

decyzję wydaje Starosta. Decyzje powinny być spójne z sobą, czyli jest warstwa 

wyrównawcza, do wykorzystania odpadów decyzje wydał Starostwa, jak również dla warstwy 

okrywowej. Jeśli chodzi o to, co powinno być w warstwie ekranującej i izolującej to w tym 

zakresie wypowiedział się Marszałek. Jak sie okazują też są rozbieżności, ponieważ jak 

wynika z protokołu WIOŚ, do warstwy ekranującej powinna być wykorzystana głównie glina 

a są piaski i iły. Ił jest materiałem nieprzepuszczalnym, dużo lepszym niż glina, ale skąd 

pojawił się piasek tego nie wiadomo. Czy ktoś przez pomyłkę napisał, że została również 

wykonana warstwa drenażowa, do której się wykorzystuje między innymi żwiry i piaski, żeby 

odprowadzić wodę do wykonanych rowów - tego nie wiadomo i w tym zakresie są kierowane 

pytania do WIOŚ. Problem polega na ty, że Przedsiębiorstwo Komunalne nie dopuszcza 

informacji, że odpad 190503, który może być tylko i wyłącznie dowieziony i wbudowany  

w warstwę okrywową, firma zaczęła dostarczać na składowisko wtedy kiedy tej warstwy nie 

było. Warstwa okrywowa, zgodnie z protokołem WIOŚ mogła być dopiero tworzona  

3 stycznia, wiec dlaczego od 18 sierpnia do 25 października firma dostarczyła te odpady i z 
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jakim zamiarem. Zgodnie z decyzja Starosty nie wolno im było tego magazynować. Zakładać 

można że firma miała zamiar wbudować w warstwę wyrównawczą albo magazynować, co 

jest przekroczeniem warunków pozwolenia. Takie stanowisko jest Powiatu i podobne 

stanowisko ma WIOŚ. W zastrzeżeniach firmy do protokołu WIOŚ jest zapis mówiący, że 

odpad był magazynowany, ponieważ organy ścigania nie pozwoliły im wykorzystać tych 

odpadów.       

Zdanie radnego Jacka Walczaka sytuacja związana z rekultywacją będzie trwała, ale 

cieszy się, że sprawa jest na bieżąco monitorowana przez urząd i nie doszło do zaniedbań od 

samego początku.  

Innych uwag nie wnoszono. Informacja Starosty została przyjęta i stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu.  

 

6. Wystąpienia przybyłych gości. 

W punkcie powyższym nikt nie zabrał głosu. 

 

7. Wystąpienia radnych. 

 Radny Maciej Sulgan zabierając głos przytoczył odpowiedź na interpelację, jaką 

złożył na poprzedniej sesji: W odpowiedzi na interpelację złożona w dniu 30 stycznia br. 

dotyczącą dofinansowań na budowę infrastruktury sportowej przy szkołach prowadzonych 

przez Powiat Sieradzki oraz wykazu przygotowanych dokumentacji technicznych informuję, 

że zgodnie z danymi otrzymanymi ze Szkół Powiatowych obecnie tylko dwie jednostki 

posiadają dokumentację techniczną na budowę infrastruktury sportowej: I Liceum 

Ogólnokształcące im. Kazimierza Jagiellończyka w Sieradzu i Zespół Szkół Powiatowych  

w Błaszkach. Zdaniem radnego nie jest to prawdziwa informacja, ponieważ II LO w Sieradzu 

ma przygotowany projekt na budowę boiska jeszcze z 2015 roku, ponadto projekt ma być 

realizowany. 

Radny Maciej Sulgan zapytał ilu uczniów z poza Powiatu Sieradzkiego rozpoczęło 

naukę w klasach pierwszych w placówkach prowadzonych przez Powiat Sieradzki na 

przestrzeni 2018-2022 roku. Jaką Powiat przygotował ofertę naboru dla 200 uczniów, których 

nie ujęto w naborze. 

Radny Maciej Sulgan zwrócił się o informację jak przedstawia się obecna sytuacja z 

naborem w Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Sieradzu i jak się zmieniała ww. sytuacja 

od 2018 roku, tj. jaka jest ilość klas, ile jest wychowanków, czy są tam problemy z naborem 

czy ich nie ma. 

Radny Maciej Sulgan poruszył temat podziału środków na inwestycje i remonty 

w szkołach i placówkach oświatowo wychowawczych w oparciu o raport o stanie Powiatu 

Sieradzkiego za 2018-2021. Radny zwrócił uwagę na różnice pomiędzy I a II LO w Sieradzu, 

gdzie na przestrzeni czterech lat do II LO trafia 510.000 zł na remonty natomiast do I LO 

84.000 zł, natomiast do Powiatowego Zespołu Szkól w Warcie 185.000 zł. Radny zapytał 

skąd wynikają powyższe rozbieżności, dlaczego Powiat tak mało inwestuje w I LO skoro jest 

to szkoła z tradycjami.  

Radny Maciej Sulgan zapytał czy są przewidziane podwyżki wynagrodzeń dla 

pracowników administracji, z uwzględnieniem parowników, którzy nie zarabiają najniższej 

krajowej celem uniknięcia wywłaszczenia wynagrodzeń.  

Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior poinformował, iż odpowiedzi zostaną udzielone  

w formie pisemnej. 

Radny Andrzej Czyżak zabierając głos poinformował, że w listopadzie złożył kilka 

interpelacji, gdzie większość została rozpatrzona negatywnie ze względu na brak środków 

finansowych. W odpowiedzi na jedną z interpelacji w sprawie udrożnienia przepustu  
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w miejscowości Ostrów, radny otrzymał odpowiedź, że udrożnienie zostanie wykonane do 

końca roku 2022, jednak do chwili obecnej nie zostało to wykonane. 

Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk ze względu na usterkę techniczną 

nagłośnienia o godz. 11.54 ogłosiła przerw w obradach. Obrady wznowiono o godz. 102.05.  

 Radny Andrzej Czyżak kontynuując wypowiedź dodał, że w omawianym miejscu 

koło przepustu w miejscowości Ostrów jest niebezpieczna wyrwa, która może zagrażać 

bezpieczeństwu uczestnikom ruchu. Radny zaproponował, aby w sytuacjach gdzie nie jest 

możliwe wykonanie zadania w terminie skierować pismo informujące o przedłużeniu terminu, 

co pozwoli radnym udzielać aktualnych informacji mieszkańcom.  

Pan Robert Piątek Dyrektor PZD W Sieradzu poinformował, iż przepust  

w miejscowości Ostów był udrożniony w terminie, co zostało potwierdzone podczas przerwy 

z kierownikiem Obwody Drogowego, jednak celowo dochodzi tam do zaburzenia gospodarki 

wodnej. Dyrektor zapewnił, że ponownie zajmie się tematem.     

Radny Konrad Wilczyński zabierając głos zapytał czy zarząd posiada wiedze na temat 

aktualnej stawki, jaką nałożył ustawodawca za pobyt mieszkańców pochodzących z Ukrainy, 

zamieszkujących w pomieszczeniach należący do Powiatu. Ponadto zapytał ile jest takich 

osób i w jakich jednostkach są zakwaterowani. Zdaniem radnego warto zaprosić dyrektorów 

tych jednostek by podjąć dyskusje na ten temat. Radny złoży interpelacje w tej sprawie.   

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-

2036. 
 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Daniel Palma odczytał treść projektu 

uchwały Nr LVIII/433/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 lutego 2023 roku  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2036. 

 W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła 

do sprawdzenia kworum, obecnych 21 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 

sprawdzenia kworum, obecnych 21 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (18 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak,  Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, 

Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (3 głosów) 

 Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

 NIEOBECNI (2 radnych) 

Kazimiera Gotkowicz, Edward Szewczyk 

Projekt został przyjęty większością głosów. 

/uchwała Nr LVIII/433/2023 stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok. 
 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Daniel Palma odczytał treść projektu 

uchwały Nr LVIII/434/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 lutego 2023 roku  

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2023 rok. 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 

sprawdzenia kworum, obecnych 21 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (18 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak,  Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 
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Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, 

Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (3 głosów) 

 Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 

 NIEOBECNI (2 radnych) 

Kazimiera Gotkowicz, Edward Szewczyk 

Projekt został przyjęty większością głosów. 

/uchwała Nr LVIII/434/2023 stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

10. Podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Goszczanów na 

opracowanie dokumentacji technicznej dla zadania pn.: "Remont drogi powiatowej nr 

1742E ul. Kaliska w Goszczanowie" 
 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Daniel Palma odczytał treść projektu 

uchwały Nr LVIII/435/2023 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 27 lutego 2023 roku  

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Goszczanów na opracowanie dokumentacji 

technicznej dla zadania pn.: "Remont drogi powiatowej nr 1742E ul. Kaliska w 

Goszczanowie" 

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady Olga Kołoszczyk przystąpiła do 

sprawdzenia kworum, obecnych 21 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (21 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak,  Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, 

Michał Terka, Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad WilczyńskiGrzegorz Wardęga, 

Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (2 radnych) 

Kazimiera Gotkowicz, Edward Szewczyk 

Projekt został przyjęty jednogłośnie. 

/uchwała Nr LVIII/434/2023 stanowi załącznik nr  do protokołu/ 

 

11. Sprawy różne. 
 Radny Jan Kołodziejczyk zabierając głos przypomniał, że na ostatniej sesji zwrócił się 

o wsparcie dla rodzin, które straciły dobytek w pożarze domu w miejscowości Marianów w 

gm. Błaszki oraz w Słomkowie Mokrym gm. Wróblew. Radny ponawia prośbę o wsparcie. 
 Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior odnosząc się do pytania radnego Konrada 

Wilczyńskiego poinformował, że Minister Spraw Wewnętrznych i Administracji przyjętą 

ustawą niejako nakłania mieszkańców Ukrainy do podjęcia pracy. Obecnie przebywające  

osoby (48 osób, w tym 2 dzieci) złożyły oświadczenia, została powołana komisja, która w 

marcu będzie decydowała, kto będzie objęty koniecznością wnoszenia opłat za pobyt. Według 

wstępnej analizy osoby umieszczone w DPS będą zwolnione z opłat, ponieważ spełniają 

wymogi nałożone przez ustawodawcę (np. wielodzietność, wiek, niepełnosprawność) 
 Starosta Sieradzki korzystając z obecności dyrektora szpitala zapytał czy to prawda, że 

od 01 marca br. kardiologia inwazyjna odchodzi z sieradzkiego szpitala. 
 Radny Daniel Joachimiak jako Dyrektor Szpitala Wojewódzkiego w Sieradzu 

wyjaśnił, że w dniu 22 lutego minął termin ofert na wydzierżawienie pomieszczeń. W dniu 23 

lutego br. zostało ogłoszone postępowania przetargowe celem wyłonienia podwykonawcy, 

który będzie świadczył usługi z zakresu  pracowni hemodynamicznej. Firma AHP kontrakt z 
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Narodowym Funduszem Zdrowia miała w kilku aspektach – oddział kardiologiczny, oddział 

intensywnego nadzoru kardiologicznego, pracownia elektrofizjologii, pracownia 

hemodynamiki i poradnia kontroli stymulatorów. Teraz szpital jako szpital posiada w swej 

strukturze oddział kardiologiczny, pododdział intensywnego nadzoru kardiologicznego. Od 1 

marca rusza poradnia kontroli stymulatorów, czyli od 1 marca będzie możliwość 

dokonywania zapisów do dwóch lekarzy w poradni kontroli stymulatorów. Od połowy marca 

rusza pracownia elektrofizjologii, która docelowo będzie zlokalizowana na bloku 

operacyjnym, a celowo w nowo wybudowanych pomieszczeniach. W pracowni 

elektrofizjologi dochodzi do wszczepiania kardiowerterów stymulatorów. Szpital nie jest w 

stanie uruchomić pracowni hemodynamicznej, ponieważ wiąże się to z zamontowaniem 

angiografu, którego w tym momencie szpital nie posiada. Przetarg na pomieszczenia i zakup 

kompletnego sprzętu kończy się drugiego. Drugiego następuje otwarcie ofert. Czas realizacji 

zgodny z zapisami przetargu to 4 miesiące na oddanie pomieszczeń. Dlatego została podjęta 

decyzja by zapytać firmy, bo firma AHP nie jest jedyną firmą świadczącą usługi z zakresu 

kardiointerwencyjne, są też inne firmy. Nie były wysuwane propozycje wcześniej, ponieważ 

do samego końca szpital miał nadzieję na porozumienie z firmą AHP. Do tego porozumienia 

chyba nie dojdzie, dlatego szpital poszukuje innego wykonawcę, który zabezpieczy i włączy 

procedury na pracowni hemodynamicznej. Pracownia hemodynamiczna zajmuje się 

zawałami. Firma AHP może prowadzić swoja działalność w Wieluniu w zakresie umowy, 

którą posiada z NFZ ale również może działać jako podwykonawca w zakresie szpitalnej 

umowy z NFZ. Dodatkowo żeby zabezpieczyć pacjentów od wczoraj w szpitalu funkcjonuje 

dodatkowa karetka przewozowa z dodatkowym zespołem, który jest wyłącznie oddelegowany 

do ewentualnych przewozów pacjentów zawałowych, ale tylko tych, którzy zgłoszą się na 

izbę przyjęć na przykład z bólem brzucha i w trakcie badań okaże się, ze jet to ostry zespół 

wieńcowy. Zgodnie z ustawą o Państwowym Ratownictwie Medycznym karetki WSRM które 

dojeżdżają do pacjenta – nie ważne gdzie jest miejsce zamieszkania, mają obowiązek zawiść 

pacjenta omijając Izbę Przyjęć, pomijając szpital do najbliższej pracowni hemodynamicznej. 

Są to Łódź, Kalisz, Wieluń, w zależności od tego gdzie będzie najbliżej z danego miejsca. 

Rozmieszczenia pracowni są na tyle istotne, że  w żadnym z tych wypadków nie ma mowy o 

przekroczeniu tej godziny o której wszyscy mówią. 
 Radny Konrad Wilczyński poinformował, że z danych zawartych w „Polska w 

liczbach” wynika, że w 2021 roku 34,1 zgonów w powiecie sieradzkim spowodowane było 

chorobami układu krążenia. Radny ma nadzieję, że ta statystka się nie podniesie i wierzy w 

to, że  będzie lepiej. Radny zapytał jaki jest czas dojazdu do Wielunia. 
 Radny Daniel Joachimiak odpowiedział, że czas dojazdu karetki do Wielunia to 40 

minut. 
 Radny Konrad Wilczyński stwierdził, że 40 min to przy założeniu że nie ma korków i 

przy pełnej prędkości. Radny dodał, że kardiologia inwazyjna w tak dużym mieście jak 

Sieradz jest bardzo ważną sprawą. Zdaniem radnego nie wszyscy zrobili wszystko co mogli 

by nie doszło do zamknięcia kardiologii inwazyjnej w Sieradzu, przykładem jest Rada 

Społeczna, która nie chciała się podzielić wcześniej tą informacją oraz nieprzychylność osób 

gdzieś wyżej. Czasem trzeba odstawić sprawy polityczne, być człowiekiem i spróbować 

naprawić to co ktoś zepsuł. 
 Radny Daniel Joachimiak stwierdził, że wszystko zmierza ku temu żeby ciągłość była 

zapewnione. Później w momencie otwarcia pracowni wszystko będzie funkcjonowało przy 

szpitalu. Obawą jest czas do otwarcia własnych pracowni. Szpital czyni starania by ten czas 

był jak najkrótszy. Od dwóch lat od kiedy radny jest dyrektorem szpital stara się inwestować 

w sprzęt, ponieważ wiąże się to z możliwością pozyskania młodej nowej kadry medycznej. 

Szpital ma bardzo doświadczoną kadrę ale w pewnym momencie obecna kara podziękuje za 

pracę i będzie dylemat który oddział jako pierwszy zamknąć z powodu braku lekarzy. 
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Starania w rozwój szpitala muszą być poczynione. Podobnie jest z pracowniami 

hemodynamicznymi, po kilkunastu rozmowach z lekarzami których szpital chciał pozyskać 

do pracy po informacji, że szpital posiada wyłącznie oddział kardiologi zachowawczej nie 

chciano nawiązać współpracy. Przyszłością jest kardiologia interwencyjna, co podnosi rangę 

szpitala. Rozmowy toczyły się między dyrekcją szpitala a przedstawicielami spółki, czy 

toczyły się wyżej tego rany nie wie.   
 Radny Jacek Walczak zabierając głos stwierdził, że czuje się oszukany, ponieważ 

według tego co teraz słychać, było to klasyczne wypchnięcie dobrze działającej firmy poprzez 

skracanie okresów dzierżawy pomieszczeń. Firma musi opierać się na długookresowym 

planowaniu. Teraz próbuje się ratować sytuację. Radny nie chce by dyrektor miał kogoś na 

sumieniu, bo tego typu zdarzenia nie liczy się w godziach a w minutach. Ponadto nic 

dziwnego, że nie ma lekarzy skoro teraz nie ma na czym pracować. Zostało zepsute coś, co 

funkcjonowało przez lata i ciężko będzie to zastąpić. Radny mimo wszystko życzy 

powodzenia.    
 Radny Daniel Joachimiak stwierdził, że nie jest tak jak radny Walczak to przedstawia. 

Przedostatnia umowa z firmą AHP była zawarta na rok czasu, przetarg był rozpisany na rok, 

mowa tu o umowie pomiędzy 2021 a 2022 rokiem. Do tej umowy nie było żadnych 

zastrzeżeń ze strony firmy, ani co do treści umowy, ani co do długości umowy. Kolejna 

procedura przetargowa została rozpisana 21 października a jak wiadomo z mediów 

społecznościowych 24 października Rada Powiatu Wieluńskiego podjęła uchwałę o 

bezprzetargowym przekazaniu powierzchni dla firmy AHP. Czyli firma AHP musiał dużo 

wcześniej prowadzić negocjacje w Wieluniu. Być może według firmy istnienie dwóch 

pracowni hemodynamicznych  w obrębie nie ma racji bytu. 
 Radny Jacek Walczak stwierdził, że wszyscy wiedzieli tylko Dyrektor nie wiedział. 

Skracany okres zmierzał do tego co się stało choć każdy miał nadzieję, że do tego nie dojdzie. 

Potrzeba coraz więcej interwencji i leczenia a powiat został bez kardiologii inwazyjnej. 

Radny życzy powodzenia ale w wyjaśnienia nie wierzy. 
 Radny Maciej Sulgan zmieniając temat stwierdził, że jest zszokowany, że Minister 

potrafi rozdawać wille w czasie gdy w szkołach brakuje papieru do ksero, nauczyciele sami 

muszą kupować papier  by kserować sprawdziany.  Brakuje ręczników, brakuje środków na 

budowę hali sportowej czy boiska. Środowisko oświatowe jest zażenowane stwierdzeniem 

Ministra, że 40 mln zł to są śmieszne pieniądze. Nie chodzi o to by dawać tylko o to by 

wypracować systemowe metody by  w oświacie było lepiej i na tym należy się skupić. 
 Radna Sylwia Dęga Frątczak nawiązując do problemów z młodą kadrą medyczną 

poinformowała, że obecny rząd od kwietnia 2022 roku wprowadził szereg wyjść i zmian w 

Lekarskim Egzaminie Państwowym właśnie po to by odmłodzić kadrę. Już po ukończeniu  10 

semestrów student medycyny może podejść do egzaminu, oraz zostały obniżone progi 

zdawalności, ponadto na 6 roku już można pracować w szpitalu. Są to ogromne zaległości po 

wcześniejszych rządach. Minister otwiera dodatkowe wydziały lekarskie w ośrodkach 

naukowych w których wcześniej nie istniały i jest to kolejny krok by odmłodzić kadrę n. w 

szpitalu w Sieradzu. 
 Radny Maciej Sulgan stwierdził, że nie do końca jest to dobre że lekarzom obniża się 

próg zaliczenia egzaminy, ponieważ nie wiadomo czy osoby słabo przygotowane będą 

dobrymi lekarzami. Obniżanie progów nie jest rozwiązaniem systemowym.   
 

12. Zamknięcie LVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodnicząca Rady Olga 

Kołoszczyk o godz. 13
26  

zamknęła obrady LVIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
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